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Z prac Zarządu Województwa Świętokrzyskiego

W Świętokrzyskim Centrum Onkologii wicemarszałek Grzegorz Świercz uczestniczył będzie
w posiedzeniu Komitetu Sterującego projekt „e-Zdrowie w Województwie Świętokrzyskim,
rozbudowa i wdrażanie systemów informatycznych w jednostkach służby zdrowia – etap I”.

Na zaproszenie Wojewody Świętokrzyskiego wicemarszałek Grzegorz Świercz weźmie
także udział w naradzie kadry kierowniczej komórek zdrowia publicznego w Kurozwękach.

KIELCE BIKE-EXPO – największe targi rowerowe w Polsce rozpoczynają się dzisiaj w halach
Targów Kielce. Impreza organizowana wraz z Polskim Stowarzyszeniem Rowerowym potrwa
do 4 października. Wystawa poświęcona  tematyce rowerowej, zyskała uznanie wielu
organizacji branżowych. Tegoroczna edycja to ponad 400 najbardziej liczących się na rynku
marek. Oficjalnymi patronami wydarzenia są Europejska Unia Kolarska, Ministerstwo
Sportu i Turystyki, Polski Komitet Olimpijski i Polski Związek Kolarski. Wystawę obejrzą
wicemarszałek Grzegorz Świercz oraz Jan Maćkowiak, członek Zarządu Województwa.

Kazimierz Kotowski, członek Zarządu Województwa spotkał się z ekspertami
zewnętrznymi zaangażowanymi w proces aktualizacji Strategii Rozwoju Województwa
Świętokrzyskiego do 2020 roku – prof. Jackiem Szlachtą oraz prof. Januszem Zaleskim.

Piotr Żołądek i  Jan Maćkowiak, członkowie Zarządu Województwa wezmą udział w
uroczystym zakończeniu budowy chodnika w miejscowości Dębska Wola w gminie
Morawica. W ramach inwestycji prowadzonej przez Świętokrzyski Zarząd Dróg
Wojewódzkich powstał prawie kilometrowy odcinek chodnika z kostki betonowej wzdłuż
drogi wojewódzkiej nr 766, od skrzyżowania z drogą powiatową do parkingu przy
cmentarzu. Budowa, której wykonawcą była kielecka firma InnEco sp. z o.o., kosztowała
205,5 tysiąca złotych.        

Na zaproszenie burmistrza Daleszyc Piotr Żołądek, członek Zarządu Województwa weźmie
udział w konferencji inaugurującej realizację projektu „Od czarnej tablicy do interaktywnej”.
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